
Referat Generalforsamling Sønderborg Triathlon Klub 2024 
Deltagere 10 Personer. 

Claus, Kim, Morten, Philip, Simone, Trine, Kjeld, Peter og Per 

Årets generalforsamling i STK90 afholdt søndag d. 25. februar 2024 kl. 12:30 på Idrætshøj skolen, 
Friheds Alle 42, 6400 Sønderborg. 

1. Valg af dirigent. 

Kjeld Kjeffel blev valgt. Han startede med at takke for valget og sikrede at alle tilstedeværende er 
gyldige medlemmer og generalforsamlingen er rettidig indkaldt. 

2. Formandens beretning. 

Årene ligner hinanden, det samme med formandens beretning, og det skyldes især at vi har fået skabt 
os et velfungerende årshjul, og hvor der er stor opbakning til de aktiviteter vi har, men må også erkende 
at nye tiltag har svært ved at bide sig fast, så med andre ord vi har fundet et tilpas niveau i klubben. 

Medlemstallet er d.d. på 55 medlemmer, meget fint 

2023 blev året hvor vi havde følgende på programmet. 

• Træningsweekend i Vejen, hvor ca. 24 af klubbens medlemmer deltog og havde (igen) en rigtig 
god træningsweekend. Der blev svømmet, cyklet og løbet, og med fokus på det sociale. 

• Året klubtur gik igen til Jels, og vi havde 14 deltagere fra STK. 

• Ironman deltagelse var der, men med betydeligt færre fra STK end andre år. 

• Vi havde enkelte STK’ere med til IM, men slet ikke i samme omfang som tidligere. Og så var der 
selvfølgelig deltagelse i mange andre mindre stævner. 

• Vi fortsatte med Bo Hansen tilknyttet som træner, og alle siger at virkelig får presset alt og alle 
med nye ting, - dejligt       

• November bød på julefrokost, og vi var 18 STK’ere til hyggeligt samvær på NUS, efterfølgende i 
byen og fuld skruer 

• ALSSUNDMAN blev gennemført på bedste vis og denne gang med både tri og duathlon. Trods 
det var første gang lykkedes det os at lave et flot stævne igen og med enkelte 
forbedringsområder, men det skal der være. ALSSUNDMAN er jo vores store indtægtskilde, og 
vi har formået hver år at skabe et flot økonomisk resultat, der betyder at vi kan opretholde et 
rigtig højt service niveau til alle medlemmer, i form af tilskud til stort set alle aktiviteter (tøj, 
arrangementer, klubtur osv.) 

• Alle medlemmer fik også tilbud om januar træningslejr til Payitas med andre danske triathleter. 
Inge og Steen deltog, og i har sikkert læst Inges positive omtale af turen, og opfordring til at 
deltage. 

• Kigger vi ind i 2024 så er der allerede en del programsat 



o Træningsweekend i Vejen 

o Klubtur til Jels 

o ALSSUNDMAN 2024 (5. september 2023) 

o Desuden arbejder vi også på en klubtur til Playitas, en tur der arrangeres af DTriF og 
hvor der vil være coaches m.m. Jeg er i dialog med Rasmus Henning og afventer 
yderligere omkring pris og dato (forventes uge 2 eller 2 i 2024) Mere herom senere. 

• Til sidst et stort tak til den øvrige bestyrelse for samarbejdet året igennem. 

• Mit sidste år er 2024 

• Det var alt hvad formanden havde at berette       

Formandens beretning blev godkendt. 

3. Kassererens beretning og fremlæggelse af godkendt regnskab samt budget for det kommende 
år herunder kontingent. 

Simone omdelte og fremlagde regnskab og budget, se bilag. 

Kassererens beretning af regnskab blev godkendt. 

Budget for 2024 blev fremlagt og godkendt. 

Kontingent uændret blev godkendt. 

4. Behandling af indkomne forslag  

Der var modtaget forslag vedrørende 13 km Open Water arrangement Årøsund – Assens 
https://www.sportstiming.dk/event/13221 

Forslaget går på at gøre dette arrangement til et STK 90 event i 2024, således at medlemmer der stiller 
til start kan få refunderet startpenge. 

Bestyrelsen håndterer dette på et kommende bestyrelses møde. 

5. Valg. På valg er Christian Fog Jensen (modtager ikke genvalg), Peter Eberle (modtager genvalg) . 

Peter Eberle, Genvalgt. 

Ny medlem valgt ind i bestyrelsen: Peer Heinrichsen. 

6. Eventuelt. 

Foredrag, er der nogle der har en god ide, er de meget velkomne til at forhøre bestyrelsen om 
muligheder. 

Løbe -cykel træning, hvilke muligheder er der? Her henvises til Sønderborg runners, tirsdags kl 19 
intervaltræning på stadion, eller selv at være proaktiv ved at selv invitere til træning. Den kritiske 
masse er for lille i STK90 er for lille til at der kan tilbydes noget konkret. 

Slå op på FB når intervaltræning på stadion starter igen. 

https://www.sportstiming.dk/event/13221


Bikefit kursus er det muligt? 

Svømmetræning uden livredder. 

Det er ikke tilladt at hoppe i vandet før vores tur starter og kantvagt er til stede.  

Konsekvenserne for overtrædelse af disse regler kan medføre at klubbens svømmetider fratages alle 
medlemmer. Bestyrelsen vil igen følge op på dette problem. 

 

Referent: Per Ballegaard 


